
Referat styremøte 23.05.2022 

Tilstede; Linn-Jeanette Krogstad Johansen, Anne-Mari Myrèn, Mette Folmer Ystrøm, Heidi 

Gundelsby, Anne Lise Storkjørren, Camilla Rødland. Lasse Harms kom 20.30 

Fraværende; Kate Rieber Terjesen 

 

36/22 Godkjenning av referat  

- OK 

37/22 Økonomi 

- Vi bruker en del penger om dagen på huset. Vi har ikke begynt å bruke av 

sparekontoen enda. Så økonomien anses å fortsatt være god.  

- 344 medlemmer 

38/22 Agilitygruppa 

- AG-gruppa har sendt mail med klage ifht banebyggerkurs som styret har sagt seg 

positive til at klubben skal gjennomføre. Styret ønsker i den forbindelse å ha et møte 

med representanter fra begge sider. Anne-Mari har ikke lykkes med å få noe svar fra 

AG-gruppa på når de har mulighet for et slikt møte. Hun jobber videre med saken. 

- AG-gruppa har også blitt forespurt å holde et blåbærstevne, som de har sagt ja til. De 

har ikke kommet med noen dato for når de ønsker å gjennomføre dette.  

- AG-gruppa har flere andre pkt de også klager på. Representanter fra styret tar alt 

dette på et møte som de håper å få på plass så fort som mulig. 

39/22 Kurs 

- Blodsporkurs nybegynner holdes av Kåre Undrum 28.-29.05. Heidi Gundelsby og 

Anne Berit Grande stiller som hjelpere. 

- Kåre Undrum ønsker videre å holde ytterligere et nybegynnerkurs 10.-11.06. Det må 

være minst 4 påmeldte for at kurset skal gjennomføres. Max 6 stk 

- Helga 09.-11. september ønsker Kåre Undrum og Vibeke Kvisler å holde et 

videregående blodsporkurs med utgangspunkt Skrabberud?  

- Pris på nybegynner blodsporkurs er 1500,- for medlemmer, 1900,- for ikke-

medlemmer. Pris på videregående blodsporkurs er 1700,- for medlemmer og 2100,- 

for ikke-medlemmer. Prisen inkluderer bompenger, og klubben prøver å få til en 

rabattert pris på bompengene. 

- På hverdagslydighetskurset er det mangelfull informasjon ifht hvem kursdeltagere 

som har vært på hver enkelt kurskveld. Heidi ordner med et skjema som kursholder 

krysser av for oppmøte hver kurskveld.  

- På bronsemerkekurset har det blitt mye forskyving pga helligdager. Kursholder og 

deltagere ordner opp i dette innad i kurset. Prøva blir lagt på en torsdag, og plassen 

stenges da for all annen aktivitet. 



- Brukshundkurs, med ett tema for helga, holdes til høsten med Heidi Linnerud som 

instruktør. 

- Noseworkkurs utsettes til våren 2023, slik at det kan gjennomføres ute. 

- Anne Lise Storkjørren ønsker å holde et Grunnkurs på formiddagen til høsten. Med 

oppstart 16.08. Hun vil kjøre kurset tirsdag og torsdag i 3 uker. 

- Forespørre Linda Bolstad om valpekurs. 

- Andreas Volle holder RIK kurs 24.-25. sept.  

40/22 Hundens dag 

- Mette, Anne-Mari, Heidi og Anne Lise tar med kofferter og bager til toller-

oppvisningen. 

- Linn-Jeanette setter opp program for dagen 

- Parkering : Anne Lise 

- Grilling : Anders 

- Kiosk og loddsalg : Anne-Mari tar ansvar for å få folk til oppgavene 

- Speaker for dagen : Lasse 

41/22 Oppsummering dugnad 

- Få som har meldt seg på dugnaden…Men de som har vært med har virkelig stått på! 

Håkon Østby Berge har bidratt med så mye at han skal få en påskjønnelse for det. 

Han har blant annet bidratt til at vi nå har fått ordnet med vann på klubbhuset til en 

pris som er 50 000,- lavere enn det tilbudet vi har fått tidligere. Anne-Mari tar ansvar 

for å ordne med ett gavekort hos Rakkestad Sogneselskap på 1000,- som han skal få. 

- Vi ser nå i ettertid at den dugnaden som nå er gjort, var altfor stor til å ta på en gang. 

Vi burde fokusert på en eller to ting for å få det i land på en god måte. Men vi har, 

takket være noen ildsjeler, fått det så å si i land. Det som haster litt nå er å få 

rekkverk på sidene på verandaen. Anne Lise og Per håper på å få med seg Kåre og få 

det fikset før hundens dag 12.06 

42/22 Søknad om fritak for båndtvang 

- Styret bestemte med 4 mot 2 stemmer at det skal søkes om fritak for båndtvang 

under trening på Monserud. Anne_Mari tar ansvar for det. 

- Dersom vi får nei på denne søknaden, må det settes opp gjerdet rundt 

treningsbanen. 

43/22 Inndeling containere 

- AG-gruppa ønsker å ha mønet sitt i containeren til LP og RL-gruppa, dette 

gjennomføres ikke. Mønet skal stå i garasjen som tidligere bestemt av daværende 

styre. AG-gruppa får beskjed om dette på møtet som tidligere er nevnt i dette 

referat. 

- Utstyr til LP-gruppa blir komplemenert etter NM. Men neseprøver må hver enkelt ha 

selv. 

44/22 Eventuellt 



- Anne Lise og Heidi får klarsignal til å bestille på aktivtetsbanen.  

- Styret går inn for at klubben skal melde seg inn i NBF. Dette medfører at vi 

sannsynligvis får medlemmer som representerer oss i konkurranser, og evt at vi får 

nye medlemmer       

- Vi har fått tildelt plass der som den gamle basarbua stod tvers overfor Fru Blom, på 

hundens dag. Vi kan ha med hunder. Anne-Mari og Heidi stiller der. 

 

 

Neste styremøte 13.06.2022 kl 18.00 

 

 

 

23.05.2022 

Camilla Rødland 

 


